

## DISCOVERY BIBLE STUDY – MEMORY VERSES

1	1 John 5: 11-12	2	John 3:16	3	1 John 1:9	4	Ephesians 2:8-9
5	1 Corinthis 10:13	6	Galatians 5:22-23	7	Mark 1:35	8	Psalms 119:9,11
9	Philippians 4:6-7	A	Ephesians 4:11-12	B	Hebrews 10:25	C	Matthew 28:18-20

<p><b>(1) 1 John 5:11-12 (NIRV) Assurance of Salvation</b></p> <p><sup>11</sup> And this is the testimony; God has given us eternal life, and this life is in his Son.</p> <p><sup>12</sup> He who has the Son has life; he who does not have the Son of God does not have life.</p>	<p><b>(1) 約翰一書 5:11-12 (CUV)</b></p> <p><sup>11</sup> 這見證就是 神賜給我們永生； 這永生也是在他兒子裡面。</p> <p><sup>12</sup> 人有子，就有生命， 沒有子，就沒有生命。</p>
<p><b>(2) John 3:16 (NIRV) Redemptive Work of Christ</b></p> <p><sup>16</sup> For God so loved the world that he gave his one and only Son, that whoever believes in him shall not perish but have eternal life.</p>	<p><b>(2) 約翰福音 3:16 (CUV)</b></p> <p><sup>16</sup> 神愛世人， 甚至將他的獨生子賜給我們， 叫一切信他的， 不至滅亡， 反得永生。</p>
<p><b>(3) 1 John 1:9 (NIRV) Confession of Sins</b></p> <p><sup>9</sup> If we confess our sins, he is faithful and just and will forgive us our sins and purify us from all unrighteousness.</p>	<p><b>(3) 約翰一書 1:9(CUV)</b></p> <p><sup>9</sup> 我們若認自己的罪， 神是信實的， 是公義的， 必赦免我們的罪， 洗淨我們一切的不義。</p>
<p><b>(4) Ephesian 2:8-9 (NIRV) Salvation by Faith</b></p> <p><sup>8</sup>For it is by grace you have been saved through faith, and that not of yourselves: it is the gift of God. Not of works, lest any man should boast.</p>	<p><b>(4) 以弗所書 2:8-9(CUV)</b></p> <p><sup>8</sup> 你們得救是本乎恩， 也因著信； 這並非出於自己， 乃是神所賜的；也 不是出於行為， 免得有人自誇。</p>
<p><b>(5) 1 Corinthians 10:13 (NIRV) Victory over Temptation</b></p> <p>You are tempted in the same way all other human beings are. God is faithful. He will not let you be tempted any more than you can take. But when you are tempted, God will give you a way out so that you can stand up under it.</p>	<p><b>(5) 哥林多前書 10:13(CUV)</b></p> <p>你們所遇見的試探， 無非是人所能受的。 神是信實的， 必不叫你們受試探 過於所能受的； 在受試探的時候， 總要給你們開一條出路， 叫你們能忍受得住。</p>

<p><b>(6) Galatians 5:22-23 (NIRV) Fruit of the Spirit</b>  But the fruit of the Spirit is  love, joy, peace,  patience, kindness, goodness,  faithfulness, gentleness, and self-control.  Against such things there is no law.</p>	<p><b>(6) 加拉太書 5:22-23 (CUV)</b>  聖靈所結的果子，就是  仁愛、喜樂、和平、  忍耐、恩慈、良善、  信實、溫柔、節制。  這樣的東西沒有律法禁止。</p>
<p><b>(7) Mark 1:35 (NIRV) Jesus' Devotional Life</b>  Very early in the morning,  while it was still dark,  Jesus  got up, and  went to a deserted place and  prayed there.</p>	<p><b>(7) 馬可福音 1:35 (CUV)</b>  次日早晨，  天未亮的時候，  耶穌  起來，  到曠野地方去，  在那裡禱告。</p>
<p><b>(8) Psalm 119:9,11 (NIRV) God's Word</b>  How can a young man keep his way pure?  By living according to your word...  I have hidden your word in my heart  that I might not sin against you.</p>	<p><b>(8) 詩篇 119:9,11 (CUV)</b>  少年人用什麼潔淨他的行為呢？  是要遵行你的話！  我將你的話藏在心裡，  免得我得得罪你。</p>
<p><b>(9) Philippians 4:6-7 (NIRV) Prayer</b>  Don't worry about anything.  No matter what happens,  tell God about everything.  Ask and  pray, and  give thanks to him.  Then God's peace will watch over  your hearts and  your minds.  He will do this because  you belong to Christ Jesus.  God's peace can never be  completely understood. (NIRV)</p>	<p><b>(9) 腓立比書 4:6-7 (CUV)</b>  应当一無挂慮，  只要凡事  借着  禱告，  祈求，和  感謝，  將你們所要的告訴神。  神所賜出人意外的平安，  必  在基督耶穌里，  保守你們的心懷意念。</p>
<p><b>(A) Ephesians 4:11-12 (NIRV) The Church</b>  It was He who gave  some to be apostles,  some to be prophets,  some to be evangelists, and  some to be pastors and teachers  to prepare God's people  for works of service  so that the body of Christ  may be built up.</p>	<p><b>(A) 以弗所書 4:11-12 (CUV)</b>  他所賜的，  有作使徒的，  有作先知們的，  有作傳福音的，也  有作牧養和教導的，  為的是要裝備聖徒，  去承擔聖工，  建立基督的身體；</p>

<p><b>(B) Hebrews 10:25 Christian Fellowship</b>  Let us not give up meeting together.  Some are in the habit of doing this.  Instead, let us cheer each other up  with words of hope.  Let us do it all the more  as you see the day coming  when Christ will return. (NIRV)</p>	<p><b>(B) 希伯來書 10:25 (CUV)</b>  我<sup>們</sup>不<sup>可</sup>放<sup>棄</sup>聚<sup>會</sup>，  好<sup>像</sup>有<sup>些</sup>人<sup>的</sup>習<sup>慣</sup>一<sup>樣</sup>；  卻<sup>要</sup>互<sup>相</sup>勸<sup>勉</sup>。  你<sup>們</sup>既<sup>然</sup>知<sup>道</sup>那<sup>日</sup>子<sup>臨</sup>近<sup>了</sup>，  就<sup>更</sup>應<sup>該</sup>這<sup>樣</sup>。 (NCV)</p>
<p><b>(C) Matthew 28:18-20 (NIRV) Great Commission</b>  <sup>18</sup> Then Jesus came to them. He said,  "All authority in heaven and  on earth has been given to me.  <sup>19</sup> So you must go and  make disciples of all nations.  Baptize them in the name  of the Father and  of the Son and  of the Holy Spirit.  <sup>20</sup> Teach them to obey everything  I have commanded you.  And you can be sure that  I am always with you, to the very end."</p>	<p><b>(C) 馬太福音 28:18-20 (CUV)</b>  <sup>18</sup> 耶<sup>穌</sup>進<sup>前</sup>來<sup>了</sup>，對<sup>他</sup>們<sup>說</sup>：  天<sup>上</sup>地<sup>下</sup>所<sup>有</sup>的<sup>權</sup>柄<sup>都</sup>賜<sup>給</sup>我<sup>了</sup>。  <sup>19</sup> 所<sup>以</sup>，你<sup>們</sup>要<sup>去</sup>，  使<sup>萬</sup>民<sup>作</sup>我<sup>的</sup>門<sup>徒</sup>，  奉<sup>父</sup>、  子、  聖<sup>靈</sup>  的<sup>名</sup>給<sup>他</sup>們<sup>施</sup>洗<sup>禮</sup>。  <sup>20</sup> 凡<sup>我</sup>所<sup>吩</sup>咐<sup>你</sup>們<sup>的</sup>，  都<sup>教</sup>訓<sup>他</sup>們<sup>遵</sup>守<sup>，</sup>  我<sup>就</sup>常<sup>與</sup>你<sup>們</sup>同<sup>在</sup>，  直<sup>到</sup>世<sup>界</sup>的<sup>末</sup>了<sup>。</sup></p>